

JADUAL KADAR HARGA

BIL	HURAIAN KERJA	UNIT	KADAR (RM)
	<u>KERJA-KERJA MEMBEKAL DAN KERJA-KERJA BERKAITAN</u>		
	HURAIAN KERJA yang dinyatakan didalam kerja ini perlu dibaca bersama <i>PREAMBLE</i> yang disertakan. <i>PREAMBLE</i> ini merupakan nota teknikal yang WAJIB dipatuhi oleh pihak kontraktor sepanjang tempoh kontrak ini dilaksanakan.		
	MEMBEKAL DAN MENGHANTAR KE LOKASI STOR TP3		
A	Membekal <i>Instant Patchmix (Cold Mix Asphalt Hicomix</i> atau setaraf dengannya) dengan saiz dan <i>Grading</i> 10mm nominal saiz, <i>bitumen content</i> 4.5% - 7% berat 25kg/beg mengikut arahan Pegawai Penguasa atau wakil Pegawai Penguasa.	BAG	35.00
B	Membekal 2" batu baur(<i>down crusher run</i>) dari kuari yang diiktiraf mengikut arahan Pegawai Penguasa atau wakil Pegawai Penguasa.	TONNE	64.00
C	Membekal <i>Concrete Barrier</i> dengan lapisan cat berwarna kaliscuaca, tulisan MBSJ mengikut arahan Pegawai Penguasa atau wakil Pegawai Penguasa. (rujuk lukisan No. LUK.1)	NOS	385.00
D	Membekal <i>Concrete Barrier</i> dengan lapisan cat berwarna kaliscuaca, ulisan MBSJ mengikut arahan Pegawai Penguasa atau wakil Pegawai Penguasa. (rujuk lukisan No. LUK.2)	NOS	450.00
E	Membekal <i>Concrete Barrier</i> dengan lapisan cat warna dan tulisan MBSJ mengikut arahan Pegawai Penguasa atau wakil Pegawai Penguasa. (rujuk lukisan No. LUK.3)	NOS	500.00
F	Membekal <i>Roadline Paint</i> produk dikilangkan dan pasaran dalam Malaysia jenis premium atau setaraf dengannya jenis <i>Reflective Paint</i> (5 liter) mengikut arahan Pegawai Penguasa atau wakil Pegawai Penguasa.	NOS	140.00
G	Membekal <i>Primer Coating Gloss Paint</i> warna silver/aluminium dari produk dikilang dan pasaran dalam Malaysia jenis premium (5 liter) mengikut arahan Pegawai Penguasa atau wakil Pegawai Penguasa.	NOS	100.00
H	Membekal `cat minyak' untuk kayu/logam/bukan logam dari produk dikilangkan dan pasaran dalam Malaysia (5 liter) mengikut arahan Pegawai Penguasa atau wakil Pegawai Penguasa.	NOS	160.00
J	Membekal `cat emulsi berasaskan air untuk bahan konkrit jenis kalis cuaca luaran dari produk premium dikilangkan dan pasaran dalam Malaysia (18 liter) mengikut arahan Pegawai Penguasa atau wakil Pegawai Penguasa.	NOS	335.00
K	Membekal <i>Aerosol Spray Paint</i> (400ml) mengikut arahan Pegawai Penguasa atau wakil Pegawai Penguasa.	DOZEN	130.00
L	Membekal berus cat jenis <i>Hair</i> produk premium saiz 4 inch mengikut arahan Pegawai Penguasa atau wakil Pegawai Penguasa.	DOZEN	100.00
M	<i>Mini Roller Sleeves</i> (105mm X 38mm)	DOZEN	50.00
N	<i>Paint Roller Long Handle</i> 3 feet x 4 inch	DOZEN	60.00
P	Membekal <i>Cotton Hand Glove</i> yang sesuai untuk kerja binaan mengikut arahan Pegawai Penguasa atau wakil Pegawai Penguasa.	DOZEN	50.00
Q	Kerja-kerja membekal <i>tact coat RS-1K</i> (200 liter) mengikut arahan Pegawai Penguasa atau wakil Pegawai Penguasa.	DRUM	710.00
R	Membekal <i>thinner</i> (2kg/ 2liter) mengikut arahan Pegawai Penguasa atau wakil Pegawai Penguasa.	NOS	25.00

BIL	HURAIAN KERJA	UNIT	KADAR (RM)
KERJA-KERJA MEMBEKAL DAN KERJA-KERJA BERKAITAN (cont'd)			
A	Membekal <i>plastic safety road barrier</i> 1320mm X 480mm X 800mm mengikut arahan Pegawai Penguasa atau wakil Pegawai Penguasa. (rujuk lukisan No. LUK. 2)	NOS	300.00
B	Membekal PVC <i>traffic cone</i> 30 tapak pvc/fiber hitam dengan pelekat KEJ MBSJ dan stiker pantulan cahaya mengikut arahan Pegawai Penguasa atau wakil Pegawai Penguasa. (rujuk lukisan No. LUK. 3)	NOS	70.00
C	Membekal <i>Retractable Traffic Con Bar Reflective Signal Warning (Red/White)</i> mengikut arahan Pegawai Penguasa atau wakil Pegawai Penguasa.	NOS	40.00
D	Membekal <i>Traffic Flexible Pole Orange</i> ukuran standard bahan PU termasuk <i>stiker reflective</i> putih dengan <i>wall plug and bolt screw 3 pcs</i> mengikut arahan Pegawai penguasa atau wakil penguasa	NOS	80.00
E	Membekal <i>warning barrier netting fence orange colour</i> saiz 1mx50M/roll mengikut arahan Pegawai Penguasa atau wakil Pegawai Penguasa.	ROLL	120.00
F	Membekal bendera jalan/ <i>traffic control flag (32cm x 37cm) with handle (50cm)</i> mengikut arahan Pegawai Penguasa atau wakil Pegawai Penguasa.	NOS	40.00
G	Membekal <i>hazard warning tape yellow/red</i> saiz 75mm x 200m' (termasuk perkataan & logo MBSJ) mengikut arahan Pegawai Penguasa atau wakil Pegawai Penguasa.	ROLL/SET	150.00
H	Membekal <i>blinking/ flashing amber light SOLAR</i> termasuk 'bracket' mengikut arahan Pegawai Penguasa atau wakil Pegawai Penguasa.	NOS	60.00
J	Membekal <i>baton light rechargeble red LED</i> satu set saiz min 500 mm mengikut arahan Pegawai Penguasa atau wakil Penguasa	NOS	75.00
K	Membekal <i>Analog gauge wheel road pusher</i> untuk mengukur jarak permukaan jalan dari jenis premium yang setaraf mengikut arahan Pegawai Penguasa atau wakil penguasa	NOS	250.00
L	Membekal 4" x 1mm x 16mm <i>metal cutting disc (Box/ 25pcs)</i> mengikut arahan Pegawai Penguasa atau wakil Pegawai Penguasa.	KOTAK	120.00
M	Membekal <i>Reflective sticker red/black arrow</i> 100mmx25M	ROLL	120.00
N	Membekal larutan kimia pencuci kekotoran / <i>Degreaser</i> 2 liter/tong mengikut arahan Pegawai Penguasa atau wakil penguasa	NOS	50.00
P	Membekal Simen (<i>Ordinary 50kg/bag</i>) mengikut arahan Pegawai Penguasa atau wakil Pegawai Penguasa.	NOS	30.00
Q	Membekal sekop / <i>shovel steel</i> - batang besi bulat keras mengikut arahan Pegawai Penguasa atau wakil Pegawai Penguasa.	NOS	60.00
R	Membekal cangkul tanah - batang besi keras mengikut arahan Pegawai Penguasa atau wakil Pegawai Penguasa.	NOS	50.00
S	Membekal penyapu jalan raya jenis keras/ <i>hard broom</i> mengikut arahan Pegawai Penguasa atau wakil Pegawai Penguasa.	NOS	25.00

BIL	HURAIAN KERJA	UNIT	KADAR (RM)
	<u>KERJA-KERJA MEMBEKAL DAN KERJA-KERJA BERKAITAN (cont'd)</u>		
A	Membekal <i>Heavy duty 'Metal Cutter' size 24"-30"</i> dari bahan <i>high carbon alloy steel</i> untuk memotong besi padu mengikut arahan Pegawai Penguasa atau wakil Penguasa	NOS	80.00
B	Membekal <i>Heavy duty Hammer Double Face Sledge Material Forge Steele with long handle</i> min 80cm untuk kerja memecah binaan dari jenis produk mengikut arahan Pegawai Penguasa atau wakil Penguasa	NOS	100.00
C	Membekal <i>Combination Spanner/wrench Set size 8,10,11,12,13,14,17,19,22,24, 27 mm</i> dari bahan <i>quality chrome steel anti crack/broken</i> dengan <i>quality nylon pouch</i> dari produk premium dalam pasaran Malaysia yang mematuhi piawaian Pegawai Penguasa atau wakil Penguasa	SET	500.00
D	Membekal besi <i>scoop tanah / jebak</i> - batang besi keras mengikut arahan Pegawai Penguasa atau wakil Pegawai Penguasa.	NOS	70.00
E	Membekal kereta sorong / <i>wheel barrow</i> mengikut arahan Pegawai Penguasa atau wakil Pegawai Penguasa.	NOS	250.00
F	Membekal kuku kambing besi / <i>Wrecking bar claw</i> bahan besi keras berkualiti saiz 36 inci untuk kerja kerja berkaitan	NOS	60.00
G	Membekal <i>voltage test detectors non contact AC-DC voltage</i> bagi kerja-kerja mengesan bekalan elektrik yang mematuhi piawaian dari produk premium dan arahan Pegawai Penguasa atau wakil Penguasa	NOS	450.00
H	Membekal ' <i>Heavy Duty Safety Shoes' Low Cut Type, Steele Toe Cap, Black Leather, PVC Mesh Upper, soft insole, zip on or bertali, Heat and Slide Resistance</i> dari produk premium yang dibuat dan dipasaran Malaysia mengikut piawaian dan arah Pegawai Penguasa atau wakil Penguasa	NOS	300.00
J	Membekal <i>safetywear elastic belt V-type safety vest netting with reflective stripe</i> dari produk pasaran dalam Malaysia jenis premium yang mematuhi arahan Pegawai Penguasa atau wakil penguasa	NOS	30.00
K	Membekal <i>Carpet Patch</i> saiz 1m X 5m X 4mm (satu (1) gulung = 5m2) mengikut arahan Pegawai Penguasa atau wakil Pegawai Penguasa.	NOS	1500.00
L	Membekal <i>Crocodile big Patch</i> saiz 1m X 0.5m X 4mm (sepuluh (10) unit 1 kotak = 5m2) mengikut arahan Pegawai Penguasa atau wakil Pegawai Penguasa.	NOS	1500.00
M	Membekal <i>Manual Hand Jack Pallet Truck</i> : dengan fungsi <i>stop and release</i> kapasiti beban sehingga 3000kg ,waranti servis setahun dari produk premium pasaran dalam Malaysia yang mematuhi arahan Pegawai Penyelia atau wakil penyelia	NOS	1400.00
N	Membekal gergaji manual tangan memotong kayu saiz 300mm denan 3 sisi gigi pemotong, pemegang <i>soft rubber</i> dari bahan <i>high quality metal</i> dari pproduk pasaran dalam Malaysia yang mematuhi piawaian Pegawai Penguasa atau wakil Penguasa	NOS	50.00

BIL	HURAIAN KERJA	UNIT	KADAR (RM)
	<u>KERJA-KERJA MEMBEKAL DAN KERJA-KERJA BERKAITAN (cont'd)</u>		
A	Membekal set lengkap <i>Water Pump</i> satu fasa, 240 volt dan boleh menggunakan kuasa mobil janakuasa diesel untuk kegunaan kerja menyedut dan mengeluarkan air tekanan tinggi bagi pembersihan jalan dari produk yang mendapat kelulusan ST yang mematuhi arahan Pegawai Penguasa atau wakil Pegawai penguasa	NOS	1,100.00
B	Membekal janakuasa <i>gasoline</i> jenis mobile dengan kuasa pemula elektrik, punca kuasa 240 V, satu fasa 50 hz, soket keluaran ke alatan, tempoh waranty minima 6 bulan , <i>fuel tank</i> 20L dari produk pasaran dalam Malaysia dengan <i>waranty</i> serta servis boleh dilakukan dari produk premium yang mematuhi piawaian Pegawai Penguasa atau wakil Pegawai penguasa	NOS	1500.00
C	Membekal <i>cordless grinder disc cutter size 100/125mm</i> satu set lengkap termasuk kotak simpanan dari produk premium yang dibungkus dan dipasarkan dalam Malaysia dengan sokongan rangkaian jenama perniagaan yang memberi jaminan setahun dengan kapasiti kuasa bateri, kuasa keluaran , kelajuan, ciri-ciri tambahan dan tempoh kerja dalam satu masa yang memuaskan dan mematuhi arahan Pegawai Penguasa atau wakil Pegawai Penguasa	NOS	1100.00
D	Membekal <i>Power Angle Grinder</i> menggunakan kuasa elektrik 240V, satu fasa.50 hz satu set lengkap termasuk kotak simpanan dari produk premium yang dipasang,dibungkus, dipasarkan dalam Malaysia dengan sokongan rangkaian jenama perniagaan yang memberi jaminan setahun dengan kapasiti kuasa keluaran, kelajuan, ciri-ciri tambahan dan tempoh maksima kerja dalam satu masa yang memuaskan serta mematuhi arahan Pegawai Penguasa atau wakil Pegawai penguasa	NOS	400.00
E	Membekal Papantanda Amaran/ Keselamatan mudah alih jenis lipat mengikut arahan Pegawai Penguasa atau wakil Pegawai Penguasa <i>Material : Iron Structure Frame with colourband base, printed</i> <i>Size : 36" x 48"</i> i.) AWAS - KERJA-KERJA DI HADAPAN ii.) AWAS - JALAN DITUTUP iii.) AWAS - KURANGKAN LAJU iv.) AWAS	NOS	500.00
F	Membekal papantanda keselamatan lalulintas dari bahan logam Engineers Grade dengan <i>m.s iron steele hollow frame fabricate</i> dan <i>m.s hollow square pole</i> dengan tulisan-ayat yang dikehendaki, ,warna papan mengikut piawaian arahan teknik Majlis Bandaraya Subang Jaya dengan saiz papan 50"x40" mengikut arahan Pegawai Penguasa atau wakil Pegawai Penguasa :	NOS	800.00

Berdasarkan kepada kadar harga yang dinyatakan di dalam Jadual Kadar Harga pihak saya/kami telah bersetuju dengan kadar tawaran diskaun sebanyak * _____% (dengan perkataan : _____) kepada pihak Majlis Bandaraya Subang Jaya.

(dibawa ke Borang Sebut Harga).

(Tandatangan Kontraktor)
Nama :
No. KP :
Atas Sifat :
Cap & Alamat Syarikat :

(Tandatangan Saksi)
Nama :
No. KP :

* *sila potong mana yang tidak berkenaan*

** *sila isikan peratus yang ditawarkan kepada dua titik perpuluhan. (e.g 20.20)*